
Raadadviescommissie Welzijn
(16043\.....)

BESLUITENLIJST

Datum : dinsdag 22 januari 2013
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg 
  (raadslid GBN), mevrouw M.J. van de Logt (burgercommissielid GBN), de
  heer H.J. Verseijl (raadslid CDA), mevrouw P.M. Scheffers – van Vuuren 
  (burgercommissielid CDA), de heer C.F. van Wendel de Joode (raadslid 
  VVD), de heer J.G. van Maanen (raadslid SGP), de heer J. Stern (burger-
  commissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer B. Koolhaas 
  (burgercommissielid LB), de heer F.C.M. van het Hoofd (raadslid CDN), de 
  heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G. 
  Steenbergen (raadsgriffier), de heer drs. J. Krook (wethouder) en de heer ing.
  H.A. Verwoert (wethouder).

Afwezig : de heer J.A. Kapelle (burgercommissielid VVD), de heer G.J. van Weelden 
  (raadslid SGP) en mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA).

Nr. Omschrijving agendapunt
1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
Er is bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Challik (PvdA), de heer 
Kapelle (VVD) en de heer Van Weelden (SGP). De heer Van Weelden wordt 
vervangen door de heer Van Maanen (SGP). De heer Van het Hoofd (CDN) komt 
iets later.

2. Spreekrecht burgers
In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) verzoekt om in deze vergadering als 
bespreekstuk op te nemen Stichting Welzijn en dan vooral de ouderenadviseur.
Wethouder Krook zou graag de gelegenheid krijgen om hiervoor een notitie op te 
stellen en die in de volgende raadcyclus ter bespreking voor te leggen.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) denkt dat dit niet nodig is, daar ze maar een 
heel eenvoudige vraag wenst te stellen aan de wethouder die hij zo kan 
beantwoorden.
De raadsgriffier stelt voor om die vraag te stellen bij de rondvraag.
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

- 1 -      Besluitenlijst raadadviescommissie Welzijn 22 januari 2013



4. Presentaties
4.1 GGD-Rivierenland: de heer F. Coumans (directeur) geeft een presentatie over de 

voorgenomen fusie tussen de GGDen Rivierenland en Regio Nijmegen tot GGD 
Gelderland-Zuid

5. Besluitenlijst van de vergadering van 30 oktober 2012 (inclusief Lijst toezeggingen
)
Wethouder Verwoert antwoordt op de toezegging die hij in de rondvraag heeft 
gedaan op een vraag van de heer Verseijl. De schooluitval bedroeg een stijging van 
7 personen en is daarmee van 30 naar 37 personen toegenomen, dat neer komt op 
0,5%. Ook zijn hierop acties gestart als invoering van een loopbaanteam, er is een 
brugwachter aangewezen en er is een aanjaagteam ingesteld.
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

6.1 Lijst ingekomen stukken
Advie
s

De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Welzijn als  
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Mededelingen
- portefeuillehouders
- programmaraden Regio Rivierenland
- commissieleden

Wethouder Verwoert deelt mede, ook namens zijn andere 2 collega’s, dat er sinds 
vorige week is gestart met een raadsinformatiebrief die na de collegevergadering 
van B&W met essentiële informatie voor raad- en commissieleden direct aan hen 
wordt verstrekt in het kader van de actieve informatieplicht. Hierdoor zal het 
college nog minder vaak gebruik gaan maken van de mededelingen in raad- en 
commissievergaderingen.

7. Stukken ter advisering
7.1 Voorstel tot vaststelling van de reïntegratieverordening Wwb 2012 

(2013-01-15481)
Besluit:
a. Vast te stellen de reïntegratieverordening Wwb 2012

Advie
s

Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.2 Voorstel tot het verlenen van goedkeuring aan de begroting 2013 van Stichting 
Fluvium (2013-01-15836)
Besluit:
a. Goedkeuring te verlenen aan de begroting 2013 van Stichting Fluvium

Advie
s

Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.3 Voorstel tot vaststelling van het geactualiseerde Integraal Huisvestingsplan primair 
onderwijs Neerijnen 2013-2022 (2013-01-06323)
Besluit:
a. Vast te stellen het geactualiseerde Integraal Huisvestingsplan primair onderwijs 
Neerijnen 2013 - 2022

Advie
s

Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

- 2 -      Besluitenlijst raadadviescommissie Welzijn 22 januari 2013



8. Rondvraag
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) zegt dat er bij de begrotingsbehandeling geld 
is vrij gemaakt voor de herintreding van de ouderenadviseur bij Stichting Welzijn 
Neerijnen voor gemiddeld 15 uur per week. Ze vraagt of het beschikbare bedrag 
wat daarvoor staat is toegevoegd aan het totaalbudget voor Stichting Welzijn en op 
welke wijze ze die ouderenadviseur voor een langere periode veilig kan stellen.
Wethouder Krook antwoordt dat dit wel is toegevoegd aan het totale budget voor 
Stichting Welzijn, maar dat dit wel geoormerkt geld is en alleen bestemd voor de 
kosten van een ouderenadviseur. Via beleidsgestuurde contracten voor doelen en 
activiteiten zijn we hiermee bezig. Bezuinigen is een raadsbevoegdheid, dus zal 
jaarlijks hiervoor een afweging door de raad worden gemaakt bij de 
begrotingsbehandeling. Om in de toekomst deze activiteit toch trachten veilig te 
stellen zal er iets aan de kwetsbaarheid van deze kleine Stichting, met een 
minimaal budget en grote kans op omvallen gedaan moeten worden. Het college is 
voornemens om dat bespreekbaar te maken en te bezien waar de Stichting 
ondergebracht kan worden.

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) zegt weer klachten te hebben ontvangen over 
de Regiotaxi. Soms duurt het een half uur of zelfs langer voordat men contact kan 
krijgen met de Regiotaxi. Ze roept het college op om de vinger aan de pols te 
houden m.b.t. de Regiotaxi.
Wethouder Krook antwoordt dat de Regiotaxi dit jaar opnieuw is aanbesteed en er 
nu een nieuwe vervoerder is die deze dienst aanbiedt. We blijven de klachten over 
de dienstverlening volgen, want de gemeente is verantwoordelijk voor het contact 
met de vervoerder.

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) merkt op dat de raadstukken voor deze cyclus 
wel erg veel is en dat de envelop waarin toegezonden te groot was voor menig 
brievenbus. Hierdoor zijn stukken in de buurt afgegeven of door de brievenbus 
heen gepropt wat scheuring en beschadiging van de raadstukken opleverde. Ook 
zijn er geopende enveloppen bezorgd. Zij kan zich herinneren dat we ooit hebben 
afgesproken dat bij dikke pakketten raadstukken, deze stukken verdeeld zouden 
worden over meerdere enveloppen.
Wethouder Krook geeft aan dat de post zelf ophalen uit de postbakjes de veiligste 
manier is, of ze aangetekend gaan verzenden wat overigens weer vrij kostbaar is. 
We maken sinds kort weer gebruik van TPG voor de postbezorging, omdat 
LANDER ermee is gestopt.
De heer Van Maanen (SGP) zegt dat de een commissielid van zijn partij een 
opengescheurde envelop met nog slechts een klein stapeltje raadstukken heeft 
ontvangen, waarvan de rest van de raadstukken dus ergens zwevende is. Dat is ook 
onacceptabel en de informatie ligt gewoon op straat.
Toezegging wethouder Krook: hij gaat kijken wat de mogelijkheden zijn om dit 
probleem met de postbezorging van de raadstukken niet weer te laten ontstaan.

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) zegt gelezen te hebben in de B&W-
besluitenlijst dat er gesproken is over een MFC op maat in Waardenburg. Zij vraagt 
de wethouder om de raad ook te informeren over dit plan. Ook zegt ze verbaasd te 
zijn dat er in b&w al over is gesproken, terwijl de raad nog niet eens de startnotitie 
voor de dorpshuizen en de dorpskernen heeft mogen ontvangen ter bespreking en 
vaststelling.
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Wethouder Verwoert zegt dat de sportzaal in de Koeldert te Waardenburg aan 
groot onderhoud toe is en dat er dus kosten aan zitten te komen voor deze 
sportaccommodatie. Er is alleen gesproken over het in breder verband zien van de 
functie in relatie met het dorpshuis en wat die accommodatie betekent in de 
dorpskern. Overigens heeft het college dit b&w-advies aangehouden en 
teruggezonden, juist voor die bredere kijk en visie m.b.t. notities dorpshuizen en 
kleine kernen. Het wordt dus gekoppeld aan die discussie.
De heer Van Tellingen (VT) zegt dat het college een bestuurlijke agenda heeft 
toegezegd, waarop dit ook een onderwerp zal zijn.

De heer Stern (PvdA) zegt te hebben gehoord dat het vast zit op € 3.000,00 om 
tegemoet te komen aan de wensen m.b.t. het gymvervoer. Wat is er gaande.
Wethouder Verwoert antwoordt dat de raad heeft besloten om € 21.000,00 te 
bezuinigen. De praktijk laat zien dat € 18.000,00 haalbaar is. Na het overleg met de 
schoolbesturen zal via de voorjaarsnota de raad worden gevraagd om € 3.000,00 
bezuiniging te herzien.

De heer Van het Hoofd (CDN) vraagt de wethouder naar de stand van zaken 
m.b.t. het dorpshuis Opijnen.
Wethouder Krook zegt op de nieuwjaarsreceptie in contact te zijn gebracht met 
bestuursleden van de Stichting. We houden elkaar aardig in een wurggreep. Een 
stichting en commercieel exploiteren is conflicterend. Je zou willen dat er een 
pachter op zou komen. Voor de oplossing is niet veel tijd meer beschikbaar, anders 
is de Stichting in september failliet (gemeente € 30.000,00 afboeken). 
De heer Beukers verzoekt de wethouder om ook goed te luisteren naar de 
oplossing van de voetbalverenigingen die hij heeft vernomen.
Wethouder Krook zegt dat het dorp aardig verdeeld denkt over het dorpshuis en 
dat hij een gesprek heeft gehad met de voetbalvereniging. Hij opteert ervoor om 
een exploitant te zoeken en het conflict uit het dorp te halen. Daarvoor is hij op 
zoek naar een dorpscoach die sturing krijgt vanuit het gemeentehuis, maar de 
bewoners zelf oproept om in beweging te komen. Ook gaat hij nog met de 
verenigingen om tafel, waarbij hij de gebruikers niet zal vergeten.

9. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.35 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn
d.d. 5 maart 2013

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen C. Nijhoff
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